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　　1、我们祝你欢庆这一天，愿你生日的快乐与分俱增！
　　We wish you a happy birthday and a happy birthday to you!
　　2、热烈祝贺你的生日，愿生日中最美好的一切属于你！
　　Warm congratulations on your birthday. May the best of your birthday belong to you!
　　3、祝你生日快乐！愿生日带给你的欢乐中蕴涵着一切美好！
　　Happy birthday to you! May your birthday bring you joy and happiness!
　　4、是庆祝你生日的时候了，祝福美丽、聪颖的你生日快乐！
　　It\'s time to celebrate your birthday, bless you, beautiful bright Happy birthday!
　　5、为庆祝你跨越二十岁，我们准备了一个盛大的生日宴会。
　　We prepared a grand birthday party for you to celebrate twenty years of age.
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　　1、Looking back across the years, we come to realize that it takes many birthdays to make us kind and wise. Growing older only means the spirit grows serene. Happy birthday!
　　回首以往，我们渐渐认识到，是这些众多的生日使我们宽厚仁爱，更增智慧，年龄的增长使心境愈趋宁静。祝生日快乐!
　　2、May your life brighter as eachbirthday comes and goes. The nicest kind of birthday that could be wishes for you.
　　愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐!
　　3、May your birthday bring lots of joy in the year you have begun. Accept my wishes for many happy returns on your birthday.
　　愿你的生日带给你无限快乐的一年，请接受我的生日祝福!
　　4、May each hour be happy one on this special day. May the day ahead be more than happy, too, as all your dreams and plans work out just right for you.
　　祝你在这特殊的日子里，时时刻刻都充满快乐，祝你来日多福，捷报频传!
　　5、Wishing you a wonderful birthday. You make this world a nicer place just by being so kindhearted. May this day that is all your own hold happiness for you and the years to come be filled with all the best things, too.
　　祝你生日快乐，你的善良使这个世界变得更加美好，愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花!
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　　1、Let me join all your other friends in wishing you a happy birthday. Today specially belongs to you. Take this chance to enjoy yourself in everything you do.
　　让我与你的朋友们一道共庆你生日快乐，今天属于你，祝你欢欢喜喜!
　　2、My special wish may bring you health, luck and happiness each minute! Hope it really proves to be the nicest birthday you have spent.
　　给你我特别的祝福，愿它每分每秒都带给你健康、好运和幸福。希望这是你度过的最美好的生日!
　　3、Gently with a wish that is better than thousands of words, when a ring in your birthday, don\'t forget my blessing, I wish you a happy birthday!
　　轻轻一声祝愿，胜过千言万语，当敲响你生日的钟声，别忘了我的祝福，祝你生日快乐!
　　4、May you enjoy to the fullest the joy of today. Wishing that your special day be a winner all the way!
　　愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心!
　　5、Allow me to congratulate you with all my best wishes upon your having reached your sixtieth birthday. May you live a long, healthy and joyful life.
　　在您六十大寿之际，请允许我向你表示最衷心的祝福，祝你健康、长寿、生活愉快!
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　　1、虽然书信往返是那样的难得，相聚的时刻是那样短暂，彼此的情谊却把我们紧紧相系。祝生日快乐！
　　although letters is so rare, back and forth together time is so short, but each others friendship tie us tightly. i wish a happy birthday!
　　2、因为你的降临，这一天成了一个美丽的日子，从此世界便多了一抹诱人的色彩。祝你生日快乐！
　　because of your coming, the day became a beautiful day, from then on, the world was then many a put on a wipe attractive color. i wish you a happy birthday!
　　3、我认为健康和快乐是人生最重要的两件东西，真诚的祝愿健康和快乐永远伴随你，生日快乐！
　　i think health and happiness is one of the most important two things in life, sincerely wish health and happiness accompany you forever, happy birthday!
　　4、这一季的花开得格外娇艳，你可知，那是因为我用情感在浇灌只等你的生日赠与你，愿你喜欢。
　　this season even more delicate and charming flowers, you know, it is because i use emotion in the water only wait you of birthday gift to you, hope you like it.
　　5、让我为你祝福，让我为你欢笑，因为在你生日的今天我内心也和你一样的欢腾、快乐！祝你生日快乐！
　　let me bless for you, let me laugh for you, because in your birthday today, my heart is with you the same jubilation, happy! i wish you a happy birthday!
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　　1、祝你在每个成长的日子里都开开心心！生日快乐！
　　I wish you happiness in every growing day! Happy birthday!
　　2、我虽然不能陪你度过今天这个特别的日子，在遥远的这边，我一样祝福你生日快乐！
　　Although I can\"t spend this special day with you, I wish you a happy birthday in this far away place as I do!
　　3、今天是你的生日，妈妈不想太啰嗦，只想默默地为你送上祝福。
　　Today is your birthday. Mother doesn\"t want to be too wordy. She just wants to give you silent wishes.
　　4、青春阳光欢笑，为这属于你的日子，舞出欢乐的节拍。祝你生日快乐！
　　Youth sunshine laughs and dances in a happy rhythm for the day that belongs to you. Happy birthday to you!
　　5、愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你今天的梦想甜美，愿你这一年称心如意。
　　May your birthday be filled with boundless joy, may your memories today be warm ones. May your dreams today sweet, wishing you a year.
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